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Referent: Niller Nielsen  Protokol nr. 

 Bestyrelsesmøde 2020-4 

 
 
1 - “Giv os naturen tilbage” ved Dorthe Nakskov Ilsfort 
Dorthe fortæller om sine ideer. 
Tommy gør opmærksom at ,efter en lille rundtur hos naboer til området, der er stor modstand hvis man vil 
bruge grønne området omkring pipvejen. 
 
Vi tager punktet på næste møde. 
 
2- Info fra Formanden 
Har ikke så meget men foreslår vi inviterer vores fællesskaber med til næste møde. 
 
3 - Drøftelse af kommende Dialogmøde med Kommunen etc. 
Vi snakker om de placeringen vi har modtaget fra kommunen omkring en Netto i byen. 
Der kommer masser af ideer, og alternative placeringer 
 
Alle går tilbage til sin foreningen og spørg om. 
Hvis vi skal indgå i et samarbejde med alle andre foreninger i byen om et stort fælles projekt, 
Hvad kan vi tilbyde til en fælles projekt? 
Hvad har vi brug for? lokal, opbevaringen m.m 
Hvad kan vi sætter som ønsker? 
 
4 - Byen rundt 
 
 
5 - Bestyrelsens arbejdsform evaluering. 
Vi skal finde ud af om vi kan få en fælles Dropbox / dokumentopbevaring 
Mere udførlige referater. 
Ting der bliver besluttet på mail, skal på næste møde føres til regeringens. 
 
6 - Div. Punkter til drøftelse og beslutning 
 
7 - Eventuelt 
Næste møde MANDAG DEN 2. NOVEMBER KL. 19.00 I KLUBHUSET. 
 
8 - Referat godkendelse 
Godkendt. 
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